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Protokół 

ze wspólnego posiedzenia Komisji Rady Miejskiej w Krośnie Odrzańskim odbytego w dniu                 

20 października 2022 r. w Sali 1000-lecia Krosna Odrzańskiego  

Urzędu Miasta w Krośnie Odrzańskim. 

 Posiedzeniu przewodniczył Radny Bartosz Zaborowicz. Wszyscy radni obecni. Listy 

obecności członków komisji stanowią załączniki do niniejszego protokołu. 

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 

Marek Cebula - Burmistrz Krosna Odrzańskiego 

Roman Siemiński - Zastępca Burmistrza 

Ilona Ogiba                     - Skarbnik Gminy 

Małgorzata Kirchhoff - Naczelnik Wydz. Gospodarki Nieruchomościami, Ochrony 

Środowiska i Rolnictwa 

Katarzyna Krynicka - Naczelnik Wydz. Rozwoju, Inwestycji i Planowania Przestrzennego 

Jolanta Adułło-Hoffmann - Naczelnik Wydz. Oświaty, Kultury i Sportu 

Tomasz Struk - Dyrektor Ośrodka Sportu i Rekreacji w Krośnie Odrzańskim 

 

 

TEMATYKA POSIEDZENIA: 

1. Otwarcie posiedzenia i ustalenie jego porządku. 

2. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych w Gminie Krosno Odrzańskie za rok szkolny 

2021/2022. 

3. Informacja z wykonania budżetu Gminy Krosno Odrzańskie za I półrocze 2022 r. 

4. Rozpatrzenie projektów uchwał: 

1) o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia uchwały budżetowej Gminy Krosno Odrzańskie na 

2022 r.; 

2) o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Krosno 

Odrzańskie na lata 2022-2031; 

3) w sprawie zmiany uchwały w sprawie ustalenia regulaminu przyznawania nauczycielom 

dodatków i innych składników wynagrodzenia w przedszkolach i szkołach, dla których organem 

prowadzącym jest Gmina Krosno Odrzańskie; 

4) w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania 

odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów, w 

zamian za uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi. 

5. Informacje i sprawy różne. 

 

Do pkt. 1 

Otwarcia posiedzenia dokonał Radny Bartosz Zaborowicz – Przewodniczący Posiedzenia, który 

powitał radnych i zaproszonych gości.  

Następnie Przewodniczący Komisji stwierdzili quorum.  

Nie zgłoszono wniosków do zaproponowanej tematyki posiedzenia. 
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Do pkt. 2 

Informację o stanie realizacji zadań oświatowych w Gminie Krosno Odrzańskie za rok szkolny 

2021/2022 przedstawiła Naczelnik Wydz. Oświaty, Kultury i Sportu Jolanta Adułło-Hoffmann. 

Posłużyła się przy tym prezentacją. Wydruk stanowi załącznik do protokołu.  

Radny Bartosz Zaborowicz zapytał, czy zgłaszane są braki nauczycieli. Zauważył znaczną różnicę w 

zatrudnieniu pomiędzy Szkołą podstawową nr 2 a Szkołą podstawową nr 3. Zapytał, z czego to 

wynika.  

Naczelnik Wydz. Oświaty, Kultury i Sportu Jolanta Adułło-Hoffmann odpowiedziała, że w 

placówkach, zwłaszcza w oddziałach przedszkolnych są braki kadrowe. W Szkole podstawowej nr 2 

brakuje nauczycieli m.in. matematyki, języka angielskiego. Większość pracowników ma nadgodziny, ¾ 

pracuje na 1,5 etatu.  

Radny Mariusz Grycan zapytał o dzieci, którym nie udało się zapewnić miejsc w przedszkolach. 

Naczelnik Wydz. Oświaty, Kultury i Sportu Jolanta Adułło-Hoffmann poinformowała, że trwa 

modernizacja części budynku Szkoły podstawowej nr 3 na dwa oddziały przedszkolne. Dla części 

dzieci już po rozpoczęciu roku szkolnego udało się znaleźć miejsca. Pozostało jedenaścioro dzieci. 

Prace odbywają się zgodnie z harmonogramem i mają się zakończyć do lutego. Od 1 lutego planuje 

się przenieść w to miejsce jedną grupę i zaproponować miejsca dzieciom, które nie zostały wcześniej 

przyjęte.  

W trakcie dyskusji poruszono także m.in. kwestie: nauczania domowego, zatrudnienia mentorów, 

subwencji oświatowej.  

 

Do pkt. 3 

Skarbnik Gminy Ilona Ogiba powiedziała, że Informacja z wykonania budżetu Gminy Krosno 

Odrzańskie za I półrocze 2022 r. została przedłożona w terminie. Jest pozytywna opinia Regionalnej 

Izby Obrachunkowej.  

Radny Bartosz Zaborowicz poinformował, że Informacja była szczegółowo omawiana na 

posiedzeniu Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego. 

W tym miejscu posiedzenie opuściła Radna Dorota Kwapisiewicz. Stan Komisji Edukacji, Kultury, 

Sportu i Spraw Społecznych – 4 radnych.  

 

Do pkt. 4 

1, 2) Projekty uchwał: o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia uchwały budżetowej Gminy Krosno 

Odrzańskie na 2022 r. oraz o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Krosno Odrzańskie na lata 2022-2031 przedstawiła Skarbnik Gminy Ilona Ogiba. 

Szczegółowo omówiła zaproponowane zmiany.  

W tym miejscu posiedzenie opuścił Radny Krystian Forster. Stan Komisji Budżetu i Rozwoju 

Gospodarczego – 4 radnych.  

Radny Bartosz Zaborowicz zapytał, jaki zakres prac obejmuje przedsięwzięcie pn. „Urząd Miasta w 

Krośnie Odrzańskim przyjazny dla osób ze szczególnymi potrzebami”.  
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Odniósł się do środków zaplanowanych na wypłatę dodatku węglowego. Zapytał, czy środki będą 

przekazywane z LUW od razu, czy w ramach wydatkowania przez gminę.  

Skarbnik Gminy Ilona Ogiba poinformowała, iż pracownicy Wydziału Gospodarki Nieruchomościami, 

Ochrony Środowiska i Rolnictwa na bieżąco przygotowują listy do wypłat. Przelewy są realizowane od 

razu po przekazaniu środków z LUW. Złożyliśmy wniosek na kolejną transzę w wysokości ponad 3 

mln zł. Na razie nie ma informacji, kiedy pojawią się kolejne pieniądze. Nie będziemy wypłacać 

dodatków z budżetu gminy.  

Sekretarz Gminy Anna Mikołajczyk wyjaśniła, że w ramach dofinansowania ze środków 

Europejskiego Funduszu Społecznego planowany jest gruntowny remont Biura Obsługi Interesanta. 

Chodzi o wymianę mebli, podłogi, oświetlenia oraz dostosowanie pomieszczenia do potrzeb osób 

niepełnosprawnych. Ponadto zakupione zostaną pętle indukcyjne dla jednostek oświatowych.     

Naczelnik Wydz. Gospodarki Nieruchomościami, Ochrony Środowiska i Rolnictwa Małgorzata 

Kirchhoff dodała, że środki, które otrzymała gmina na dodatek węglowy zostały od razu  

rozdysponowane. Wnioski wpływają i są sukcesywnie weryfikowane. Zaplanowana kwota 11 mln zł 

została wyliczona na podstawie złożonych wniosków. Trudno powiedzieć jaka będzie ostatecznie. W 

październiku jesteśmy w stanie wypłacić ok. 3 mln zł. Większość wniosków jest wypełniona 

poprawnie, jednak są duże nieścisłości z wpisami do ewidencji emisyjności budynków. Zmiany 

zgłoszone przez mieszkańców do ewidencji po 11 sierpnia nie są brane pod uwagę przy wypłacie 

dodatków. 

Radny Mariusz Grycan powiedział, że w zmianach nie znalazła się pomoc finansowa dla budowy 

chodnika w Czarnowie. Zadanie będzie częściowo realizowane z funduszu sołeckiego. Stwierdził, iż 

11 tys. zł na zakup szafy to bardzo dużo. 

Sekretarz Gminy Anna Mikołajczyk powiedziała, że dokumenty wymagają zabezpieczenia. Szafa 

jest niezbędna i takie są obecnie ceny.      

Radna Danuta Cierpisz odniosła się do Zabezpieczenie konstrukcji skrzydła wschodniego Zamku 

Piastowskiego. Zapytała, czy było to zaplanowane, czy chodzi o dodatkowe środki. 

Skarbnik Gminy Ilona Ogiba powiedział, że zadanie było zaplanowane w budżecie. Środki na ten cel 

otrzymaliśmy w 2020 roku. W tej chwili należy zmienić klasyfikację.    

 Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego jednogłośnie pozytywnie – 4 głosami „za” 

zaopiniowała projekt uchwały o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia uchwały budżetowej 

Gminy Krosno Odrzańskie na 2022 r. 

Komisja Edukacji, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych jednogłośnie pozytywnie – 4 

głosami „za” zaopiniowała projekt uchwały o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia uchwały 

budżetowej Gminy Krosno Odrzańskie na 2022 r. 

Komisja Porządku Publicznego i Infrastruktury Komunalnej jednogłośnie pozytywnie – 

5 głosami „za” zaopiniowała projekt uchwały o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia uchwały 

budżetowej Gminy Krosno Odrzańskie na 2022 r. 

    

 Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego jednogłośnie pozytywnie – 4 głosami „za” 

zaopiniowała projekt uchwały o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Krosno Odrzańskie na lata 2022-2031. 



4 

 

 Komisja Edukacji, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych jednogłośnie pozytywnie – 4 

głosami „za” zaopiniowała projekt uchwały o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Krosno Odrzańskie na lata 2022-2031. 

Komisja Porządku Publicznego i Infrastruktury Komunalnej jednogłośnie pozytywnie – 

5 głosami „za” zaopiniowała projekt uchwały o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Krosno Odrzańskie na lata 2022-2031.  

Skarbnik Gminy Ilona Ogiba powiedziała, że na sesji przedłożony zostanie projekt nr 2 uchwały o 

zmianie uchwały w sprawie uchwalenia uchwały budżetowej Gminy Krosno Odrzańskie na 2022 r. 

Chodzi o zmianę paragrafów dotacji dla Rodzinnych Ogrodów Działkowych.  

 

3) Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie ustalenia regulaminu przyznawania 

nauczycielom dodatków i innych składników wynagrodzenia w przedszkolach i szkołach, dla których 

organem prowadzącym jest Gmina Krosno Odrzańskie przedstawiła Naczelnik Wydz. Oświaty, 

Kultury i Sportu Jolanta Adułło-Hoffmann.  

Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego jednogłośnie pozytywnie – 4 głosami „za” 

zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie ustalenia regulaminu 

przyznawania nauczycielom dodatków i innych składników wynagrodzenia w przedszkolach i 

szkołach, dla których organem prowadzącym jest Gmina Krosno Odrzańskie. 

Komisja Edukacji, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych jednogłośnie pozytywnie – 4 

głosami „za” zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie ustalenia 

regulaminu przyznawania nauczycielom dodatków i innych składników wynagrodzenia w 

przedszkolach i szkołach, dla których organem prowadzącym jest Gmina Krosno Odrzańskie. 

Komisja Porządku Publicznego i Infrastruktury Komunalnej jednogłośnie pozytywnie – 

5 głosami „za” zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie ustalenia 

regulaminu przyznawania nauczycielom dodatków i innych składników wynagrodzenia w 

przedszkolach i szkołach, dla których organem prowadzącym jest Gmina Krosno Odrzańskie. 

 

4) Projekt uchwały w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie 

odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów, w 

zamian za uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami 

komunalnym przedstawiła Naczelnik Wydz. Gospodarki Nieruchomościami, Ochrony Środowiska 

i Rolnictwa Małgorzata Kirchhoff. 

Radna Grażyna Myśliwiec odniosła się do limitu oddawanych na PSZOK opon. Zapytała, co z 

rolnikami lub osobami posiadającymi więcej samochodów.  

Naczelnik Wydz. Gospodarki Nieruchomościami, Ochrony Środowiska i Rolnictwa Małgorzata 

Kirchhoff wyjaśniła, iż chodzi o odpady od mieszkańców, a nie osób prowadzących działalność 

gospodarczą.   

Radna Kazimiera Potocka zauważyła, iż w PSZOK nie będą odbierane szyby i części samochodowe. 

Zapytała, czy będą inne punkty przyjmujące te rzeczy. 

Naczelnik Wydz. Gospodarki Nieruchomościami, Ochrony Środowiska i Rolnictwa Małgorzata 

Kirchhoff odpowiedziała, że chodzi o odbiór odpadów komunalnych wytwarzanych przez 

mieszkańców. Są miejsca gdzie można odpłatnie oddać tego typu odpady.  
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Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego jednogłośnie pozytywnie – 4 głosami „za” 

zaopiniowała projekt uchwały w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług 

w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i 

zagospodarowania tych odpadów, w zamian za uiszczoną przez właściciela nieruchomości 

opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnym. 

Komisja Edukacji, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych jednogłośnie pozytywnie – 4 

głosami „za” zaopiniowała projekt uchwały w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu 

świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości 

i zagospodarowania tych odpadów, w zamian za uiszczoną przez właściciela nieruchomości 

opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnym. 

Komisja Porządku Publicznego i Infrastruktury Komunalnej jednogłośnie pozytywnie – 

5 głosami „za” zaopiniowała projekt uchwały w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu 

świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości 

i zagospodarowania tych odpadów, w zamian za uiszczoną przez właściciela nieruchomości 

opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnym. 

 

Do pkt. 5 

Naczelnik Wydz. Gospodarki Nieruchomościami, Ochrony Środowiska i Rolnictwa Małgorzata 

Kirchhoff wyjaśniła, iż po zmianie ustawy na jedną nieruchomość przysługuje jeden dodatek 

węglowy. Nie ma znaczenia ile rodzin w niej mieszka, chyba, że jest ona podzielona na poszczególne 

lokale posiadające oddzielne księgi wieczyste. Dodała, że każdy problematyczny przypadek jest 

odrębnie analizowany.   

Zastępca Burmistrza Roman Siemiński powiedział, że jako Prezes Związku Powiatowo-Gminnego 

wystąpił do PKS w sprawie przywrócenia połączeń do Wężysk. W odpowiedzi poinformowano, iż 

część kursów zostanie przywrócona. Poprosił, aby informować w przypadku, gdy autobusy nadal nie 

będą jeździć. Powiedział, że Wojewoda przyjmuje wnioski o dopłaty do linii komunikacyjnych. 

Niezbędne jest jednak stworzenie połączenia. Wojewoda pokryje tylko deficyt. W ostatnim czasie 

dokonano kontroli w autobusach dowożących dzieci do szkół w gminach: Maszewo i Krosno 

Odrzańskie. Sygnały, iż dzieci stoją w autobusach nie potwierdziły się. Dzieci młodsze miały 

zapewnione miejsca siedzące. Może się zdarzyć, iż dziecko ustępuje miejsca osobie starszej. 

Ponadto autobusy posiadają także miejsca stojące. Zadeklarował, że będzie interweniował w 

przypadku jakichkolwiek zgłoszeń o nieprawidłowościach w zakresie transportu.  

Radna Grażyna Myśliwiec zapytała, czy są plany na uruchomienie autobusów dowożących 

mieszkańców z górnego Krosna na stację PKP. 

Zastępca Burmistrza Roman Siemiński powiedział, że prowadzone są rozmowy z PKP i Urzędem 

Marszałkowskim. Na razie nie jest znana ilość osób korzystających z pociągów. Ponadto możliwości 

dojazdu na stację, ze względu na remonty są utrudnione.  

Pan Tomasz Struk zaprezentował projekty łańcucha Burmistrza i Przewodniczącego Rady i nowej 

flagi gminy.  

Po głosowaniu wśród obecnych radnych wybrano wariant z kolorami flagi: biały, czarny, złoty, 

czerwony.  



6 

 

Radna Kazimiera Potocka zaprosiła na Walne Zebranie Towarzystwa Miłośników Ziemi 

Krośnieńskiej, które odbędzie się 21 października o godz. 16.00 w Sali 1000-lecia Krosna 

Odrzańskiego.  

Burmistrz Marek Cebula poinformował, że w Sejmie RP procedowany jest projekt ustawy dotyczący 

sprzedaży węgla w preferencyjnej cenie. Dodał, że gmina Krosno Odrzańskie pomoże mieszkańcom 

w tym zakresie. Problemem jest obecnie brak węgla. Na punkt grzewczy ma być dostępne 

maksymalnie 1,5 tony węgla.  

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

                                                                                       PRZEWODNICZĄCY POSIEDZENIA 

                  Bartosz Zaborowicz 

Protokół sporządziła: 

Monika Karwowska – Pawłowska 

Starszy Inspektor w Wydz. Organizacyjnym 


